Egypt MPM 10/14/2025

Prayer Points

- May The Lord use the women's programs to bring healing and restoration to refugees. The groups has been growing steadily. Currently there are 90 Syrian and 540 Sudanese women
- Pray for the 40 boys enrolled in a new program to ignite the hearts and minds of young people
 with positive and critical thinking. May they learn to make sound decisions and follow the True
 God
- There are now 90 girls that are part of "You are the most beautiful" program. May The Lord set them free to see themselves through the eyes of God
- PTL for a successful Family Restoration Conference that brought together 60 people
- Pray for the teachers serving over 400 students enrolled in language and other classes:
 English, Arabic, Chinese, Math, Computer, Henna, Health, Sewing, Make Up, Baking, Crochet.
 May The Lord give them wisdom to display God's glory and live out the Gospel as they work with their students
- PTL that the Medical Clinic is providing health services with over 300 appointments just in July, August and September, 2025 free of charge or at very low costs. Services include Medical, OB/GYN, Dental, Physical Therapy, and Speech Therapy
- PTL that 600 food bags and 330 back to school book packs were distributed to families in need
- May the Lord continue to work in the hearts of His servants involved in discipleship. 50 people participated in 4 prayer night events. They pledged to share the gospel with 3,000
- In all, PTL that He continues to provide CGO with the human and financial resources as they
 walk and serve by faith

埃及 MPM 10 14 2025

禱告要點

- 願主使用婦女事工項目為難民帶來醫治和復興。這些小组一直在穩步發展,目前有90名敘利亞 婦女和540名蘇丹婦女參加。
- 請為新開展的男孩事工中40位男孩禱告,願這個事工能激發年輕人的心思意念,學習正面與批判 性思維,使他們能做出正確的決定,並跟隨上帝。
- 現在有90名女孩參加了「你是最美麗的」計畫。願主釋放她們,讓她們透過上帝的眼睛看到自己的價值
- 感謝主,家庭修復聚會已順利舉辦,共有60人參與。
- 請為服事超過400位學生的老師們禱告,這些學生正在學習語言與其他課程,包括英語、阿拉伯語、中文、數學、電腦、海娜彩繪(指甲花)、健康、縫紉、美妝、烘焙、鉤針編織。願主賜智慧給老師們,讓他們在教學中彰顯神的榮耀,並活出福音。
- 感謝主,醫療診所於2025年7月至9月間提供了超過300次免費或低價的醫療服務。服務項目包括 一般醫療、婦產科、牙科、物理治療與語言治療。
- 感謝主,中心共發放了600份食物袋和330份返校書包給有需要的家庭。
- 願主繼續在門徒訓練的事工中動工。共有50人參加了四場禱告之夜活動,他們承諾要向3,000人 分享福音。
- 總而言之, 感謝主持續供應 CGO 所需的人力與資源, 讓他們能憑信心前行並服事。